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W odpowiedzi na Pana wnioski zawarte w piśmie z dnia 2 listopada 2021 r., znak: 
KRM.0003.453.2021 informuję:   

 
W sprawie dotyczącej złego stanu nawierzchni ul. Marii Kotulskiej informuję, że generalny 

remont ulicy Kotulskiej nie został ujęty w planie budżetu Gminy w roku bieżącym. W związku 

z powyższym nie ma możliwości zrealizowania takiego zadania, tj. pełnego remontu tej ulicy. 

Jednakże po dokonaniu przeglądu technicznego ulicy Kotulskiej, w bieżącym roku zlecono wykonanie 

miejscowego remontu cząstkowego nawierzchni oraz oczyszczenie betonowych korytek ściekowych 

ułożonych wzdłuż krawędzi ulicy, które odprowadzają wody deszczowe z jej powierzchni.  

 W sprawie dotyczącej poparcia wniosku radnej Pani Krystyny Mierzejewskiej w sprawie 

wynagrodzeń pracowników domów pomocy społecznej pragnę zapewnić, że zagadnienie to jest 

przedmiotem mojej uwagi. Podkreślenia wymaga fakt, iż problem niskiego poziomu wynagrodzeń 

pracowniczych dotyczy nie tylko domów pomocy społecznej, ale ogółu tarnowskich placówek pionu 

polityki społecznej i stanowi konsekwencję decyzji, podejmowanych w poprzednich kadencjach.  

Biorąc pod uwagę aktualne  możliwości finansowe budżetu Miasta, podjęta została i wdrożona 
w życie decyzja o podwyższeniu wynagrodzeń wszystkich pracowników sektora miejskiego o 5,5% 
w relacji do płacy zasadniczej. Podwyżkę wprowadzono od 1 października 2021 r. Ewentualne dalsze 
regulacje płac, w tym odnoszące się do wynagrodzeń pracowników domów pomocy społecznej, 
uzależnione będą od wielkości dochodów Miasta przewidywanych do uzyskania w 2022 roku. 
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